

檳爆發手足口症·16 幼兒園關閉 1 週

2010-06-18 19:01



Bactakleen 團隊替彭文寶測試手機細菌指數。(圖：光明日報)

(檳城)檳州衛生、福利及愛心社會委員會主席彭文寶透露，檳城 16 間爆發手足口症的幼兒園被令關閉一週，以便進行清潔工作，截至目前為止，並無死亡案例及新例。

他指出，至今仍無法掌握全檳幼兒園的正確數據，但可以肯定的是，超過 80% 的幼兒園沒有申請執照。

根據法律，幼兒園僅可以在住宅區範圍內經營，且規定在角間及半獨立式產業。

他週五(6月18日)出席 Bactakleen 消滅細菌新科技推介會時如是表示，為了確保孩童在一個安全的環境求學，必須設立條例管制幼兒園，包括班級人數、設置逃生門、座位高低等。

此外，針對早前檳州設立的樂齡人士回饋金網站遭駭客入侵，彭文寶指出，這網站週五已恢復正常操作，同時他於下週將公佈更新網站資訊的相關事宜。

Source URL: <http://www.guangming.com.my/node/76393>

English version using Google Translate:

Penang outbreak of hand, foot and mouth disease · 16 kindergartens closed 1 week

(Penang) Penang Health, Welfare and Caring Society Committee chairman PENG Wen-Po said, Penang, hand, foot and mouth disease outbreak 16 kindergartens were to close a week for cleaning work, so far, no deaths and new cases.

He pointed out that Penang is still unable to grasp the whole kindergarten correct data, but is certain is that more than 80% of the kindergartens do not apply for a license.

By law, the nursery can only operate in a residential area, and provides semi-detached between the angle and the industry.

On Friday (June 18) Bactakleen introduced new technology that kills germs so that in order to ensure a safe environment for children to study, an Ordinance for kindergartens will be set up, including class size, set the escape door, Seat height and so on.

Guangming Daily · 2010.06.18